
 PROTOKÓŁ Nr  17/13
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik

w dniu 12 marca 2013r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Adam Tobota - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Jan Zduniewicz - Przewodniczący RG
4. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
5. Pani Urszula Gniadek - inspektor w Urzędzie Gminy
6. Pan Michał Walendziuk - inspektor w Urzędzie Gminy
7. Pani Teresa Borowska - Kierownik USC

Obradom  Komisji  przewodniczyła  Pani  Maria  Boguszewska  –  Przewodnicząca
Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XX sesji Rady Gminy
Mielnik:
(1) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady na 2013r.

(2) w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt w gminie Mielnik na rok 2013.

(3) w sprawie  trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji
spółce  wodnej  działającej  na  terenie  Gminy Mielnik,  przeznaczonej  na  bieżące
utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz sposobu jej rozliczenia.

(4) o  zmianie  uchwały  w  w sprawie  przyjęcia  “Programu  budowy i  finansowania
przydomowych  oczyszczalni  ścieków  na  terenie  Gminy  Mielnik  na  lata  2011-
2014”.

(5) w sprawie  wyrażenia  zgody na  zniesienie  formy ochrony przyrody w Zespole
Przyrodniczo-Krajobrazowym  ”Głogi”  w  związku  z  realizacją  inwestycji  celu
publicznego.

(6) w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru  żłobków  i  klubów
dziecięcych.

(7) w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru
zabytków położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących ich własności.

(8) w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Administracji  i  Cyfryzacji  z  wnioskiem o
zmianę  rodzajów miejscowości  dla  miejscowości  Stankowicze  i  Olchowicze  w
Gminie Mielnik.

(9) sprawie zmian w budżecie gminy na 2013r.

(10)w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata
2013-2025.

(11)w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy  środków
stanowiących fundusz sołecki.
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(12)w sprawie nadania Statutu Sołectwom Gminy Mielnik.

(13)o  zmianie  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  określenie  terminu  i  miejsca
składania deklaracji.

(14)w sprawie zmiany składu komisji inwentaryzacyjnej.

(15)o zmianie uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Mielnik.
(16)w  sprawie  określenia  wysokości  oraz  szczegółowych  warunków  i  trybu

przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie.

2. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za
2012r.  oraz  informacji  z  realizacji  uchwały  w  sprawie  programu  osłonowego  w
zakresie pomocy lekowej mieszkańcom.

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i  działalności jednostek OSP na terenie Gminy
Mielnik.

4. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pan Przewodniczący Rady przedstawił radnym proponowany plan pracz Rady na 2013r.

Pan Stefan Troc odniósł się do punktu dot. oceny pracy świetlic wiejskich. Stwierdził, że nie
ma co je oceniać,  ponieważ praktycznie one nie funkcjonują.  Osoby tam zatrudnione nie
posiadają zakresów czynności,  nie wiadomo co mają robić,  nieznane są godziny otwarcia
świetlic. Pan radny przytoczył przykład Gminy Tarnów, w której radni byli z wizytą i gdzie
sprawy funkcjonowania świetlic są uregulowane. 
Pan radny stwierdził również, że jest za dużo kierowców zatrudnionych w straży, miało być
ich mniej.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień i Pan Sławomir Pytel zaproponowali aby rozszerzyć punkt
dotyczący świetlic.

Pan Sławomir Pytel zglosił wniosek aby był to następujący punkt :Ocena funkcjonowania
świetlic wiejskich i wypracowanie koncepcji ich funkcjonowania na przyszłość.

Pan Wójt stwierdził, że propozycja Pana Pytla jest zbyt daleko idąca. Zaproponował, aby
Rada zajęła się opracowaniem kierunków działania świetlic. Punkt dotyczący świetlic nie bez
powodu znalazł się w planie pracy Rady. Jeśli chodzi o opiekunów świetlic, to płacimy im za
konkretne sprawy – otwarcie i zamknięcie, nadzór nad mieniem.

W wyniku  dyskusji  Komisja  ustaliła  treść  punktu  planu  pracy Rady dotyczącego
świetlic wiejskich: Ocena funkcjonowania świetlic i wypracowanie koncepcji ich rozwoju w
przyszłości. Zdecydowano również, że temat ten zostanie umieszczony w II kwartale planu
pracy, w pkt.7.

Pan Stefan Troc
Poinformował, że w okresie ferii zimowych dzieci we wsi nie miały gdzie wyjść. Świetlica
powinna  być  otwarta  przynajmniej  raz  w  tygodniu,  w  konkretny  dzień,  w  określonych
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godzinach, tak, aby było to wszystkim wiadome.

Pan Wójt stwierdził, że nie da się wszystkiego włożyć w sztywne ramy zapisu. Wiele zależy
również  od  mieszkańców,  podał  przykład  Sutna,  gdzie  z  funduszu  sołeckiego  będą  w
finansowane zajęcia dla dzieci.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie przyjęcia  planu pracy Rady na 2013r wraz z poprawką wniesioną na
posiedzeniu Komisji.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(2).

Pani Urszula Gniadek przedstawiła projekt uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2013.
Poinformowała, że w programie nastąpiły niewielkie zmiany w stosunku do programu z roku
ubiegłego, między innymi zrezygnowano z usypiania ślepych miotów.

Pan Kazimierz  Tobota  stwierdził,  że  jest  przeciwny dopłacaniu  prywatnym osobom do
dokarmiania zwierząt.

Pani Maria Boguszewska zapytała czy ZGK posiada tymczasowe schronisko dla psów.

Pani Urszula Gniadek
W ZGK są dwie specjalistyczne klatki dla zwierząt oraz inny sprzęt. W 2012r. była duża
liczba psów. Sterylizowane bezdomne psy są również czipowane.

Pan Wójt – w perspektywie 3-4 lat wszystkie psy na terenie gminy zostaną oczipowane. Od
strony prawnej sprawa nie jest do końca jasna, czipowanie ma być obowiązkiem właścicieli
psów a nie gminy.
W programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi na 2013r. znalazły się nowe punkty, za rok
program również będzie można poszerzyć o inne działania. Koszt oddania jednego psa do
schroniska wynosi 2,5 tys.zł, potem trzeba jeszcze płacić za utrzymanie psa w schronisku.
Ludzie chętniej biorą wysterylizowane psy.

Pan Sławomir Pytel zaproponował  aby w  programie  ująć  zachętę  w  formie  zasiłku  na
zagospodarowania dla osoby która weźmie psa.

Pani  Alina  Hackiewicz-Stępień poprosiła  o  udzielanie  pomocy w zawiezieniu  psów do
sterylizacji, bo dla wielu ludzi stanowi to problem.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2013.

(w zał. na str..............prot.)
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Do punktu 1(4).

Pani  Urszula  Gniadek przedstawiła  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  w  sprawie
przyjęcia “Programu budowy i finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie
Gminy Mielnik na lata 2011-2014”. Zmiany dotyczą załącznika 2 i 3 do uchwały. W 2012r.
dofinansowaliśmy budowę 2 oczyszczalni, koszt dofinansowania wynosi 50 % poniesionych
kosztów, nie więcej jednak niż 4 tys.zł. W roku bieżącym mamy juz złożone 3 wnioski o
dofinansowanie.

Pan Wójt udzielił szerszych wyjaśnień w sprawie dofinansowania budowy przydomowych
oczyszczalni.

Pan Sławomir Pytel zapytał w jakiej wysokości w roku bieżącym zabezpieczono środki na
dofinansowanie budowy oczyszczalni.

Pan Wójt Gminy
Jest to kwota 12 tys.zł. (taka sama jak w roku ubiegłym). Na ten moment nie ma potrzeby
zwiększania  środków  na  dofinansowanie,  jeśli  będzie  taka  potrzeba  w  przyszłości,  to
zwiększymy środki.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  o  zmianie  uchwały  w  w  sprawie  przyjęcia  “Programu  budowy  i  finansowania
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Mielnik na lata 2011-2014”.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(14).

Pani  Urszula  Gniadek przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  komisji
inwentaryzacyjnej.  W związku  z  odejściem z  pracy  w  Urzędzie  Gminy  Pani  Katarzyny
Turosieńskiej-Durlik zachodzi potrzeba uzupełnienia składu komisji inwentaryzacyjnej. 
Na członka komisji inwentaryzacyjnej zaproponowana została kandydatura Pani Katarzyny
Bajeny. Do tej pory komisja skomunalizowała 37 ha działek gminnych, są to głównie drogi.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany składu komisji inwentaryzacyjnej.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(3).

Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie  trybu postępowania o
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji spółce wodnej działającej na terenie Gminy
Mielnik,  przeznaczonej  na bieżące utrzymanie wód i  urządzeń wodnych oraz sposobu jej
rozliczenia.

Pan Stanisław Drozdowski zgłosił potrzebę oczyszczenia rowów melioracyjnych na łąkach
w Sutnie. Należy udrożnić główny rów na odcinku aż do rzeki.
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Pan Wójt  poinformował,  że rowy melioracyjne na łąkach w Sutnie będą oczyszczone ze
środków Wspólnoty Gruntowej wsi Sutno.

Pan Sławomir Pytel zapytał jaki zakres robót można wykonać za kwotę dotacji 7 tys.zł. i czy
wspólnota ma prawne zabezpieczenie na takie prace.

Pan Wójt Gminy
Kwota ta powinna wystarczyć, zakres robót zostanie ustalony po podjęciu uchwały o dotacji.
Uchwała w par.2 pkt.7 zawiera zapis mówiący o tym, że komisje rady opiniują wniosek o
przyznanie dotacji.

Pan Stefan Troc
Część  rowów  biegnie  wzdłuż  dróg  gminnych,  które  także  muszą  być  odwodnione.
Odwodnienie przyniesie korzyści i dla gminy i dla właścicieli czy użytkowników łąk.

Komisjag jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji
spółce wodnej działającej na terenie Gminy Mielnik, przeznaczonej na bieżące utrzymanie
wód i urządzeń wodnych oraz sposobu jej rozliczenia.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zniesienie  formy
ochrony przyrody w Zespole Przyrodniczo-Krajobrazowym ”Głogi” w związku z realizacją
inwestycji celu publicznego.
Jest to druga uchwała w tej sprawie, poprzednia nie została zaopiniowana przez RDOŚ i z
tego powodu podejmujemy nową uchwałę, ktorej projekt uzyskał pozytywną opinię RDOŚ.

Pan Witold Terebun  stwierdził,  że  zagłosuje przeciw tej  uchwale,  bo sprawą zajmie się
prokurator.

Pan Sławomir Pytel poprosił aby radnym przedstawiono na mapie o jakie działki chodzi.

Pan Wojt poinformował, że jest to obszar obecnego ośrodka wypoczynkowego.

Pan Zbigniew Jonio zapytał, czy jest wyznaczone nowe miejsce pod domki.

Pan Wójt Gminy
Nie ma wyznaczonego miejsca pod domki, ale takich miejsc na terenie gminy jest  wiele.
Udzielił szczegółowych wyjasnień w tej sprawie.

Pan Antoni Soszko zapytał o uzyskany dochód z tytułu wynajmu domków w 2012r.

Pana Przewodniczący Rady poinformowal, że ze względu na stan tych domków dochód z
tytułu  wynajmu  na  pewno  nie  jest  duży.  Szczegółowe  dane  będą  znane  przy  składaniu
sprawozdania za 2012r.
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Pan Stefan Troc zapytał co znajduje się na tym terenie.

Pan Wójt Gminy
Teren jest zakrzaczony, zadrzewiony, jest tam pastwisko, w ewidencji gruntów nie jest  to
ujęte jako las.Odwiert ma być wykonany przy samym wzgórzu. Szczegóły z tym zwiazane są
dobrze znane Panu Sekretarzowi Gminy, który zajmuje się tematem uzdrowiska.
Na tym obszarze była robiona inwentaryzacja przyrodnicza.

Pan Stefan Troc stwierdził, że skoro RDOŚ wydał pozytywną opinię, to chyba wszystko jest
w porządku.

Komisja  10 głosami  za,  przy 1 głosie  sprzeciwu i  2  głosach wstrzymujących się,
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie formy
ochrony przyrody w Zespole Przyrodniczo-Krajobrazowym ”Głogi” w związku z realizacją
inwestycji celu publicznego.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(6).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do
rejestru żłobków i klubów dziecięcych.

Pani Maria Boguszewska zaproponowała kwotę 10 zł. Propozycję tę poparła rownież Pani
radna Hackiewicz-Stępień.

W  głosowaniu  za  wnioskiem  Pani  Marii  Boguszewskiej  opowowiedzialo  się  9
radnych.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 12 radnych, pozytywnie zaopiniowala projekt
uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru  żłobków  i  klubów
dziecięcych. Opłatę ustalono na 10 zł.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(7).

Pan Wojt  poinformował o kwotach dotacji przeznaczonych dla parafii w Gminie Mielnik.
Łączna  kwota  dotacji  wynosi  77  tys.zł.  Trzy  parafie  mają  wieksze  kwoty  dotacji,  tak
uzgodniono  z  proboszczami.  Dwa  solectwa  Wilanowo  i  Tokary  przeznaczyły  środki  z
funduszu  sołeckiego  dla  swoich  parafii.  Planowane  prace  przy zabytkowych  świątyniach
uzgodniono z konserwatorem zaabytków.

Pan Sławomir Pytel zapytał  czy złożone przez parafie wnioski opiewają na takie kwoty,
jakie są w projekcie uchwały.

Pan Wojt poinformowal, że kwoty we wnioskach są wyższe, ponieważ uwzględniono tam
równiez udział własny parafii i środki pozyskane z innych źrodeł. Szczegółowe dane na ten
temat Pan Wojt przedstawi na sesji rady.
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Pan Witold Terebun stwierdził, że kwoty powinny być jednakowe dla wszystkich

Pan  Wójt raz  jeszcze  przypomniał,  że  wysokość  dotacji  uzgodniono  ze  wszystkimi
proboszczami, którzy wyrazili na to zgodę. Ci, którzy w tym roku z racji wiekszych potrzeb
otrzymali wyższą doatację, w roku przyszłym otrzymają mniej.
Na pytanie Pana Stefana Troca od jak dawna są udzielane dotacje  dla  parafii  Pan Wójt
odpowiedział, że od 2007r.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 12 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków
położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących ich własności.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(8).

Pani Teresa Borowska przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra
Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem o zmianę rodzajów miejscowości dla miejscowości
Stankowicze i Olchowicze w Gminie Mielnik.

Pan Sławomir Pytel przedstawił historię wsi Stankowicze.

Komisja jednogłośnie, przy obecnosci 13 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwaly w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem o zmianę
rodzajów miejscowości dla miejscowości Stankowicze i Olchowicze w Gminie Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(9).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła proponowane zmiany do budżetu gminy na 2013r.

Pan Wójt udzielił informacji w sprawie zakresu remontu pomieszczeń w Urzedzie Gminy i
wydatków na zamienną dokumentację na kanalizację.

Pan  Sławomir  Pytel zapytał  czy  z  tym  projektem  składaliśmy  wniosek  o  środki  na
kanalizację.

Pan Wójt  wyjaśnił,  że  prze pół roku uzupełnialiśmy braki  we wniosku. Wystapiliśmy do
"Czystego  Środowiska"  –  wykonawcy  dokumentacji  o  zwrot  środków  za  dokumentację
zamienną.  Jest  również  40 posesji  dla  ktorych należy wykonać dokumentację  projektową
przyłączy.

Pan Stefan Troc zaproponował, aby pomyśleć o zawodowej straży pozarnej, bo bardzo dużo
środków wydajemy na ochotników. 

Pan Sławomir Pytel stwierdzil, że nie otrzymał odpowiedzi na swoje pytania zgłoszone na
sesji w dniu 8 marca br. Zapytałdlaczego tak szybko podpisano umowę na środki na Trylogię i
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dlaczego do budżetu nie jest wprowadzona cała kwota.

Pani  Skarbnik wyjaśniła,  że  umowę  podpisano  w  dniu  wczorajszym,  zadanie  jest
realizowane  przez  dwa  lata,  kwota  wprowadzana  do  budżetu  dotyczy  roku  2013.  Pani
Skarbnik udzieliła odpowiedzi na zapytanie Pana Pytla dotyczące wydatków na Trylogię w
2012r.

Pan Stefan Troc zapytał o zasady podpisywania umów na unijne środki.

Pan  Andrzej  Maruszeczko  –  pelnomocnik  grupy  inicjatywnej  w  sprawie  zwołania
referendum dot.odwołania wójta
Pan Maruszeczko  zapytał  czy  Pan  Wojt  informował  Radę  Gminy o  warunkach  zawarcia
umowy na Trylogię. W umowie jest zapis, że Gmina ma pokrywać wszelkie ponadplanowe
koszty, że trzeba będzie z własnych środków utrzymywać tę inwestycję, niezależnie od tego
czy przyniesie ona dochody czy straty.  Zapytał rownież, czy biznesplan tej inwestycji był
przedstawiany Radzie.

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił,  że  przy  zawieraniu  umów zawsze  informował  o  trwałości  projektu.  Wszystkie
umowy, które podpisujemy, mówią o pokrywaniu z budżetu wydatków niekwalifikowanych.
Wydatki nie ujęte w projekcie są wydatkami niekwalifikowanymi.
Studium wykonalności projektu jest traktowane jako biznesplan, są tam opisane wszystkie
kwestie  finansowe.  Można  zakładać  różne  wersje  biznesplanu,  ale  zawsze  są  to  tylko
prognozy i założenia.

Pan Andrzej Maruszeczko
Ze względu na skalę inwestycji kwota utrzymania jej w wysokosci 3 mln.60 tys.zł. wydaje się
byc nierealna. Zdaniem Pana Maruszeczko planowane koszty utrzymania są rażąco zaniżone,
zaś koszty przychodu – 3mln.59 tys.zł. są rażąco zawyżone. Nie jest to zrobione solidnie i na
tej  podstawie nie  można miarodajnie  okreslić  kosztów utrzymania.  Brak jest  funduszu na
promocję, remonty i utrzymanie zieleni, a na pewno nie będą to małe koszty. 

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła, że najpierw pownien zostać przedstawiony radnym biznesplan, a dopiero potem
projekt uchwały. Takiej kolejności nie zachowano, ponadto najpierw podejmowano decyzję w
sprawie  lokalizacji  stanicy  w  Tokarch,  dopiero  później  lokalizacja  w  Mielniku  została
przemycona radnym. Było to podchwytliwe działanie ze strony Wójta.

Pan Wójt  Gminy odniósł  się  do  stawianych  mu zarzutów.  W kwestii  promocji  Trylogii
poinformował o zawarciu umowy z PROT na realizację filmów promocyjnych, bez udziału
naszych  środków.  W  Stowarzyszeniu  "Lokalna  Grupa  Działania-Tygiel  Doliny  Bugu"
rownież mamy zabezpieczone środki na rzecz Gminy Mielnik.
W studium wykonalności  projektu  założyliśmy podstawowe koszty,  bedziemy uzyskiwać
dochody z wielu rzeczy, między innymi z organizacji warsztatów i wynajmu lunet. Pan Wójt
uważa, że koszty utrzymania Parku będą się równoważyć z przychodami. Poinformował, że
w sprawie budowy Parku niczego nie ukrywał, na bieżąco, na każdej sesji,  informował o
Trylogii
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Pan  Sławomir  Pytel  przytoczył  z  protokołów  sesji  niektóre  wypowiedzi  Pana  Wojta.
Zapytał, dlaczego ryzyka związanego z budową Parku nie wziął na siebie żaden z posłów,
którzy  wg.  wypowiedzi  Pana  Wojta  wspierają  budowę  Parku.  Zapytał  dlaczego  nie
przeprowadzono konsultacji społecznych w sprawie budowy Parku Historycznego.

Pan Andrzej Maruszeczko
Stwierdził, że budowę Parku Historycznego rozpoczęto bez uzyskania społecznej akceptacji.

Pani  Alina  Hackiewicz  Stępień stwierdziła,  że  czuje  się  urażona  wypowiedzią  Pana
Maruszeczko, jest osobą świadomą i jeśli za czymś głosuje, to jest to przemyślana decyzja.
Dostaliśmy środki na ten cel i należy z tego skorzystać, a każda decyzje niesie jakieś ryzyko.

Pan Kazimierz Tobota poparł stanowisko Pani Hackiewicz-Stępień w tej sprawie.

Pan Wojt Gminy
Przypomniał, że przez 8 miesięcy na sali konferncyjnej wisiał projekt Parku i wszyscy mogli
się z nim zapoznać,  zapytać,  wyrazić wątpliwości i  obawy.  Pan Wojt  jest  przekonany,  że
projekt  ten będzie na siebie  zarabiał.  Miejscowi przedsiębiorcy składaja  do Tygla Doliny
Bugu wnioski o środki na budowę parku linowego, stadniny, hodowlę żubrów.
Stwierdził, że skoro potrafił zdobyć 8 mln. zł na budowę kładki pieszo-rowerowej i ok.27
mln.zł. na budowę Parku to myśli, że skutecznie doprowadzi do końca obie te sprawy.

Pan Jan Zduniewicz
Zapytał  Pana  Wojta  czy  zespół  z  Urzędu  Marszałkowskiego  opiniujący  wniosek  żądał
dodatkowych  wyjasnień,  materiałów  i  dokumentów  w  tej  sprawie.  Na  odpowiedź  Pana
Wójta, że nie żądano takich rzeczy Pan Zduniewicz stwierdził, że fachowcy z UM opiniujący
wniosek przeswietlili go dokładnie, mieli na to czas i znali się na tym.
Pan Zduniewicz za niewłaściwe uznał stwierdzenia "przemycanie" i "manipulacja" a sprzeciw
społeczny  jest  stwierdzeniem na  wyrost.  Rada  Gminy  od  początku  była  informowana  o
wszystkich  poczynaniach Wójta,  nie  było  żadnych  przypadków ukrywania  informacji.  W
grudniu 2012r. odbyło sie spotkanie radnych z Wójtem, gdzie radni zadawali różne pytania a
Wójt i pracownicy udzielali na nie odpowiedzi.
Każde przedsięwzięcie jest obarczone pewnym ryzykiem, ludzie którzy znają się na tym są
przekonani o sukcesie tego przedsięwzięcia.

Pan Zbigniew Jonio zapytał, czy otrzymana kwota wystarczy na to zadanie.

Pan Wójt Gminy
Koncepcja  architektoniczno-przestrzenna  przedsięwzięcia  jest  wieloletnia.  Pan Wojt  podał
przykład  Bałtowa,  który  rozrósł  się  przestrzennie.  Stwierdził,  że  jeżeli  Trylogia  zostanie
podana w w formie dobrej rozrywki, to będzie przyciągała ludzi. Na Stanicę Chreptiowską
mamy zapewnione srodki w całości. Może pozostałe rzeczy będą budować inni, my mamy
grunt i udostępnimy go. Nie można z góry zakładać, że przedsięwzięcie to nie uda się.

Pan Andrzej Maruszeczko poinformował, że przeciwnicy budowy Parku będą dysponowali
swoją oceną tego przedsięwzięcia. Poinformował rownież, że inicjatorzy referendum w ciagu
8 dni zebrali 363 podpisów pod wnioskiem o referendum.
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Pan Stefan Troc
Stwierdził, że cenne są opinie i uwagi osób, które na tym znają się. O sprawie tej trzeba było
jednak mówić wcześniej a nie teraz, kiedy sprawy zaszły tak daleko. Pan Troc zasugerował,
że inicjatorzy referendum powinni rownież wystapić o odwołanie Rady Gminy.
Pan Troc zapytał, jak będzie z dostępem do internetu w związku z uzyskaniem środków na
zakup komputerów. Obecnie dostęp ten jest bardzo ograniczony.

Pan Wójt Gminy
Poinformował o wysokości  zadłużenia  gminy na 1 stycznia  br  (3.909.161,16 zł.)  Sprawę
internetu  szerokopasmowego  prowadzi  Burmistrz  Drohiczyna.  W ciągu  2  lat  projekt  ten
powinien zostać zakończony. Większość rzeczy z tym związanych dzieje się w Drohiczynie i
my nie mamy na to wpływu. Po zakupie komputerów tam gdzie nie ma neostrady będzie
udostępniany internet mobilny.

Pan Sławomir Pytel poinformował, że w związku z nieotrzymaniem odpowiedzi na swoje
zapytania z ostatniej sesji nie zajmie stanowiska w sprawie tej uchwały.

Komisja  8  głosami  za,  przy 2  głosach  sprzeciwu i  3  głosach  wstrzymujących  się
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013r.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(10).

Pani  Skarbnik  Gminy  zapytała,  czy  radni  wyrażaja  zgodę  aby do  projektu  uchwały  w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2013-2025 nie
drukować dla radnych tabel, bo jest to bardzo obszerny materiał

Czlonkowie Komisji wyrazlili na to zgodę, a Pan radny Troc poprosił aby projekty uchwał
budżetowych przesyłać mu w formie elektronicznej.

Komisja 12 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2013-2025.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(11).

Pan Wojt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie
w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

Pan Władysław Stankiewicz stwierdzil, że od kilku lat fundusz sołecki jest wyodrębniany z
budżetu gminy, sprawdza się i trzeba to kontynuować.

Komisja  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  opowiedziała  się  za
wyodrebnieniem w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

(w zał. na str...........prot.)
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Do punktu 1(12).

Pan Wojt Gminy przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwom
Gminy  Mielnik.  Poinformował  o  proponowanych  zmianach  w  statutach  w  stosunku  do
obecnie obowiązujących.

Pan  Władysław  Stankiewicz zaproponowal  aby  w  statutach  znalazł  się  zapis
uniemożliwiający  rozpatrywania  na  zebraniach  wiejskich  indywidualnych  spraw
mieszkańców.

Pan  Wojt  poinformował,  że  takich  zapisów  nie  można  umieścić  w  statucie.  Do
przewodniczacego  zebrania  należy takie  prowadzenie  obrad,  aby tego typu  zdarzenia  nie
miały miejsca.

Pani Alina Hackiewicz Stępień  zaproponowała aby w rozdz.II  statutów, par.5 ust.5 lit  b
nadać  brzmienie:  "nadania  i  zmiany  nazw  ulic,  placów,  miejscowości,  zmiany  granic
sołectwa".

Pan Sławomir Pytel zgłosił wniosek aby w par.28 ust.2 statutów sołectw zmienić zapis 20%
na 10%.

Komisja 7 głosami za, przy 5 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się przyjęła
wniosek Pana Sławomira Pytla.

Komisja  8  głosami  za,  przy  3  głosach  przeciw  i  2  głosach  wstrzymujących  się
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  nadania  Statutu  Sołectwom Gminy
Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(13).

Pan Wojt przedstawił projekt  uchwały o zmianie uchwały w sprawie wzoru deklaracji  o
wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  określenie  terminu  i
miejsca składania deklaracji.
Poinformował  o  konieczności  wymówienia  umów na odbiór  śmieci  dotychczasowym ich
odbiorcom. Termin wypowiedzenia umowy dla ZGK wynosi 1 miesiąc, MPO Bialystok ma
trzymiesięczny termin wypowiedzenia.

Pan Stefan Troc zapytał czy Urząd Gminy Mielnik jest w posiadaniu pewnych dokumentów
dotyczących przyjmowanych na terenie powiatu rozwiązań śmieciowych i czy ich nie ukrywa
przed radnymi.

Pan Wójt udzielił wyjaśnień w tej sprawie i poinformował o przygotowaniach do przetargu
na odbiór śmieci.
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Komisja jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, pozytywnie zaopiniowala projekt
uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  określenie  terminu  i  miejsca  składania
deklaracji.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(14).

Pan Wojt  poinformował, że w związku z rozwiazaniem stosunku pracy z Panią Katarzyną
Turosieńską-Durlik  zachodzi  potrzeba  wyboru  nowego  przedstawiciela  gminy  do
Stowarzyszenia "Tygiel Doliny Bugu". Pan Wójt zaproponował aby przedstawiciele tym była
Pani Agnieszka Koc.

Przybyła na posiedzenie komisji  Pani Agnieszka Koc  wyraziła zgodę na reprezentowanie
Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu "Lokalna Grupa Działania-Tygiel Doliny Bugu".

Komisja jednogłośnie, przy obecnosci 13 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały o zmianie uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(15).

Pani Halina Mirowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości oraz
szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne
usamodzielnienie.

Komisja jednogłośnie, przy obecnosci 13 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  oraz  szczegółowych  warunków  i  trybu
przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 2.

Pani Halina Mirowska odpowiedziała na pytania radnych dotyczące pracy GOPS i realizacji
programu osłonowego w zakresie pomocy lekowej mieszkańcom.

Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
za 2012r. oraz informacji z realizacji uchwały w sprawie programu osłonowego w zakresie
pomocy lekowej mieszkańcom.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 3.

Pan Michal Walendziuk odpowiedzial na pytania radnych dotyczące stanu bezpieczeństwa i
działalności jednostek OSP na terenie Gminy Mielnik.
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Komisja przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa i działalności jednostek OSP na
terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 4.

W punkcie sprawy różne radni nie zabierali głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała
Elżbieta Szymańska

Przewodnicząca obrad

   Maria Boguszewska


